
Rada města Beroun

ZÁPIS
z 68. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 26. 5. 2021

od 14:00 hodin ve velké zasedací místnosti budovy radnice

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedajici:

Ověřovatelé:

Mgr. Ildikó Fráňova, právník
Ing. Jiří Chalupecký, tajemník
RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kus, radní
Ing. Irena Mastná, radní
Ing. Michal Mišina, místostarosta
Leona Pinkasová, zapisovatelka

Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Ivan Kus, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo

bodu

l.

2.

3.

Sod

<omentář

Zahájeni

Schůzi rady města zahájila ve 14,00 hodin a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.
ověřovatelem stanovila Mgr. Kuse.

Připomněla termín příští schůze rady města, který je stanoven na 9. června 2021.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Připomínky k zápisu z 67. zasedání Rady města

K zápisu z předcházející schůze rady města nebyly podány žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

190/68/RM/2021 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 26. 5. 2021.
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Starostka RNDr. Chalupová upozornila na volný návrh, který přítomní obdrželi před zahájením
jednání. Navrhla projednat jej jako bod 23 programu. Radní s návrhem souhlasili.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Informace o plnění usnesení

K informacím vyplývajících z usnesení rady města nebyly vzneseny žádné dotazy. Rada města vzala
informace na vědomí.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

191/68/RM/2021 Zápis č. 2 z jednání komise školské

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 2 z jednání Komise školské Rady města Beroun.

K projednání bodů 5 až 12 programu se do jednání rady města dostavila lna. Boldi, vedoucí odboru
školství a volnočasových aktivit.

Zápisem z jednání komise školské provedla předsedkyně komise Mař. Chlumská.

Zastupitel Ing. Petr Veselý komisi představil svfij návrh na vybavení škol přenosovou a záznamovou
technikou. Při přípravě návrhu vycházel ze svých pracovních zkušeností a ze zkušeností zákonného

zástupce svých dětí. Informace od škol nezjišťoval. Komise vyjádřila názor, že berounské školy jsou
díky využití finančních prostředků z ministerstva školství dostatečně vybaveny a úroveň distanční
výuky je v současné době na vysoké úrovni. Komise školství navrhuje nesouhlasit s návrhem Ing.
Petra Veselého.

Členové komise dále diskutovali problematiku konkursních řízení na vedoucí pracovní místa ředitelů
škol. Komise doporučila prodloužit automaticky funkční období ředitelům, k nimž nejsou žádné
výhrady. V rámci hodnocení ředitelů by bylo vhodné zhodnotit plusy i zápory jejich práce a vyjádřit
případné připomínky.

Mqr. Kus kvitoval tento názor, který již prezentoval při dřívějších diskuzích. Podotkl, že komise v
duchu pravidel pro jednání komisí měla navrhnout radě města přímý text usnesení, což by byl
podstatně efektivnější způsob tvorby závěrů k dané problematice.

Mař. Chlumská odpověděla, že očekávala další diskuzi v radě města.

Na dotaz lna. Mišiny, který navrhl "externí audit" ve školách, vyjádřila Mař. Chlumská názor, že
toto má na starosti odbor školství. Důležité je hodnocení zřizovatele.
Mař. Tomčo vyjádřil názor, že fungování škol je dlouhodobý proces.

RNDr. Chalupová požádala o promyšlení této problematiky, o které bude rada města ještě
diskutovat.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

192/68/RM/2021 Volný návrh zastupitele Ing. Petra Veselého - Vybavení základních škol
zřizovaných městem pro distanční výuku

I. Rada města vydává
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toto stanovisko k návrhu zastupitele Ing. Petra Veselého - Vybavení základních škol

zřizovaných městem Beroun pro dostateční výuku:
Rada města Beroun nedoporučuje Zastupitelstvu města Beroun schválit návrh usnesení dle
volného návrhu předloženého zastupitelem Ing. Petrem Veselým.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit předložení návrhu "Vybavení základních škol zřizovaných městem pro distančni
výuku" se stanoviskem rady města k tomuto návrhu zastupitelstvu města.

Termín: 7. 6. 2021

Rada města projednala návrh zastupitele Ing. Petra Veselého na vybavení základních škol pro
distanční výuku. Rada města se ztotožnila s názorem Komise školské, že školy v Berouně jsou
dostatečně vybavené přenosovou i záznamovou technologií pro distanční výuku.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi Hlasováni
Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usneseni: Přijato

7. 193/68/RM/2021 Žádost o souhlas zřizovatele se zapojením do projektu Obědy do škol
Středočeského kraje IV - MS a ZŠ Beroun

I. Rada města souhlasí

l. se zapojením Mateřské školy Sluníčko Beroun, Vladislava Vančury 1154, Beroun, IČ:
70974993 do projektu Obědy do škol ve Středočeském kraji IV financovaného z]
Operačního programu potravinové a materiální pomoci formou partnera s fínančnim
příspěvkem.

2. se zapojením Mateřské školy Beroun, Tovární 44, Beroun, IČ: 70974951 do projektu
Obědy do škol ve středočeském kraji IV financovaného z Operačního programu
potravinové a materiální pomoci formou partnera s finančním příspěvkem.

3. se zapojením Mateřské školy Beroun, Drašarova 1447, Beroun, IČ: 709974969 do
projektu Obědy do škol ve středočeském kraji IV financovaného z Operačního programu
potravinové a materiální pomoci formou partnera s finančním příspěvkem.

4. se zapojením 2. základní školy a mateřské školy, Beroun, Preislerova 1335 IC:
47515775 do projektu Obědy do škol ve Středočeském kraji IV financovaného z
Operačního programu potravinové a materiální pomoci formou partnera s finančním
příspěvkem.

5. se zapojením Jungmannovy základní školy Beroun, IČ: 70975019 do projektu Obědy do
škol ve Středočeském kraji IV financovaného z Operačního programu potravinové a
materiální pomoci formou partnera s finančním příspěvkem.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. informovat ředitele o vydání souhlasu se zapojením do projektu Obědy do škol
Středočeského kraje IV a předat podepsané souhlasy zřizovatele v požadovaných
pare dle pokynů na pověřeného pracovníka krajského úřadu Středočeského kraje.

Termín: 31. 5. 2021
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lna. Boldi předložila radě města žádost o souhlas se zapojením do projektu Obědy do škol
Středočeského kraje IV. Cílem projektu je zabezpečit bezplatné školní stravování dětem ve věku 3 -
15 let, jejichž rodiny se ocitly ve hmotné nouzi.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

194/68/RM/2021 Zpráva o použití dotací na sport v roce 2020

I. Rada města bere na vědomí

zprávu o použití dotací na sport poskytnutých z rozpočtu města Beroun v roce 2020.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

přijmout obdobné usneseni.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání
Zastupitelstva města Beroun.

Termín: 11. 6. 2021

lna. Boldi předložila zprávu o použití dotací na sport v roce 2020. Všechna vyúčtování byla

předložena ve stanoveném termínu. Některé sportovní akce se nemohly z důvodu epidemiologické

situace uskutečnit a příjemci dotací vrátili přijaté dotace na účet města.

lna. Boldi poukázala na problém s jedním z příjemců dotace. Příjemce záměrně uvedl nepravdivé

údaje. Díky dobré práci odboru je vyúčtování již v pořádku.
Mař. Tomčo vyjádřil radost, že dotace na sport nebyly kráceny i přes složitou finanční situaci.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Michaela Beranová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

195/68/RM/2021 Zpráva o použití dotací na kulturu v roce 2020

I. Rada města bere na vědomí

zprávu o použití dotací na kulturu poskytnutých z rozpočtu města Beroun v roce 2020.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

přijmout obdobné usnesení.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání
Zastupitelstva města Beroun.

Termín: 9. 6. 2021
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oředložena ve stanoveném termínu. Všichni příjemci využili finanční příspěvek na kulturní činnost v

souladu se smlouvou o poskytnutí dotace na uvedený účel.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi Hlasováni
Zpracovatel: Simona Vynšová Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Fyp dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato

:na. Boldi předložila zprávu o použití dotací na kulturu v roce 2020. Všechna vyúčtování byla

10. L96/68/RM/2021 Dodatek č. l k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu
města Beroun ev. č. 126/2021/DOT/OSVA

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Dodatku č. l k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města

Beroun ev. č. 126/2021/DOT/OŠVA, s příjemcem dotace Mariem Jarkasem, se sídlem Dolin
147, 274 Ol Slaný, IČ: 4947665, v předloženém znění. Předmětem dodatku je změna místa a
termínu konání akce.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit uzavření Dodatku č. l k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu
města Beroun ev. č. 126/2021/DOT/OSVA, v předloženém znění.

Termín: 16. 6. 2021

l lna. Boldi uvedla, že s žadatelem Mariem Jarkasem byla uzavřena smlouva o poskytnutí dotace na
projekt "FIGHT NIGHT BEROUN 2021" - amatérská smíšená bojová umění. Žadatel z důvodu
epidemiologické situace byl nucen přesunout akci z Kulturního domu Plzeňka do venkovních prostor
Autokempu Na Hrázi. Současně žádá i změnu termínu na 26. 6. 2021. Tyto změny jsou předmětem
dodatku č. l smlouvy.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Michaela Beranová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

11. 197/68/RM/2021 Žádost o poskytnutí dotace na akci "GrandPrix Beroun 2021"

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s poskytnutím dotace žadateli T|||||||| |1|||||| V|:|||;|||| , |||!|| |||||||| ;||; , bytem
Wwii ||11;||;;| |;;1 Praha 7, ve výši 130.000,- Kč na akci GrandPrix Beroun 2021 včetně uzavřeni
veřejnoprávní smlouvy.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednáni
Zastupitelstva města Beroun.

Termín: 11. 6. 202]

l. 2. v případě schválení dotace Zastupitelstvem města Beroun zajistit uzavřeni
veřejnoprávní smlouvy s žadatelem T;|||||||| Vi||||||;|||, nar- llllllll lili; ' bytem ̂ mM
::;;;;:;:::;:::y¥;;; wwwvSi::;::: Praha 7.
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Termín: 30.7.2021

lna. Boldi předložila žádost o poskytnutí dotace na akci "GrandPrix Beroun 2021", která se bude

konat dne 25. 9. 2021.
Mař. Tomčo připomněl, že se jedná o tradiční akci, která do Berouna přivádí profesionální

sportovce z celého světa. V loňském roce se z důvodu k epidemiologické situace nemohla konat.
Letošní ročník je organizován v menším rozsahu než obvykle. Pořadatel žádá o dotací 130 tis Kč,

tedy o 70 tis Kč méně než v minulých letech.

RNDr. Chalupová uvedla, že vedení města vítá návrat této akce do Berouna.

Mař. Kus kvitoval tuto akci. Dotázal se, zda skatepark nevyžaduje renovaci. lna. Mišina uvedl, že

město Beroun projevilo zájem o pozemky v této lokalitě, které České dráhy hodlají prodat. Mqr.
Tomčo doplnil, že o pozemky je zájem ze strany sportovních klubů softbalu a hokejbalu.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Michaela Beranová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

12. 198/68/RM/2021 Smlouva o výpůjčce

I. Rada města souhlasí

s uzavřením smlouvy o výpůjčce mezi městem Beroun jako půjčitelem a spolkem Dobrý vítr,
z. s., IČ: 01374702, se sídlem Branislavova 1420/11, Beroun-Město, 266 Ol Beroun, jako
vypůjčitelem, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit uzavření smlouvy o výpůjčce se spolkem vypůjčitelem.

Termín: 20. 8. 2021

lna. Boldi informovala o žádosti o výpůjčku velkého party stanu spolku Dobrý vítr, z. s. Spolek je
organizátorem akce "Běžecký závod o Berounského medvěda".

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Michaela Beranová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

13. 199/68/RM/2021 Závěrečný účet města Beroun za rok 2020, Zpráva o výsledku
přezkoumání hospodaření za účetní období roku 2020 a účetní závěrka města Beroun

za rok 2020

I. Rada města doporučuje

l. Schválit Závěrečný účet města Beroun za rok 2020.

2. Souhlasit s celoročním hospodařením města Beroun, a to bez výhrad.

3. Schválit Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Beroun za účetní období roku

2020.
4. Schválit účetní závěrku města Beroun za rok 2020

II. Rada města ukládá

l. Ing. Marcele Maršfkové, vedoucí finančního odboru
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1. 1 zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání zastupitelstva
města.

Termín

8.6.2021

Do jednání rady města se dostavila lna. Maršíková, vedoucí finančního odboru. Předložila
Závěrečný účet města za rok 2020, Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2020 a
účetní závěrku města za rok 2020.

Tajemník úřadu lna. Chalupeckv ocenil velmi dobrou práci odboru. Hospodaření města bylo kladně
hodnoceno i auditorskou společnosti.

Mař. Kus vyjádřil pochvalu dobrému hospodářskému výsledku finančně složitého roku. Upozornil na
to, že pro lepší orientaci v materiálu při diskuzi v radě i v zastupitelstvu měly být očíslovány strany
a také jednotlivé položky. Ocenil přebytek hospodaření a jeho zapojení v rámci úpravy rozpočtu.
Ocenil snížení nákladů v seskupení Regionální a místní správa. Poukázal na nízké čerpání řady
l investičních položek a dotázal se na položku Běžné výdaje - Pozemní komunikace, proč je plněni
pouze 30% procentní.
l RNDr. Chalupová uvedla, že plnění se uskutečnilo v roce 2020, ale uhrazeno bylo v roce 2021.
Mař. Tomčo ocenil dlouhodobě střízlivé hospodaření města.

Předkladatel: Ing. Marcela Maršíková Hlasováni
Zpracovatel: Ing. Marcela Maršíková Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usneseni: Přijato

14. 200/68/RM/2021 Návrh Rozpoátového opatření č. l města Beroun pro rok 2021

I. Rada města souhlasí

s návrhem Rozpočtového opatřeni č.

města upraveném zněni.

l města Beroun pro rok 2021 v radou

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
schválit návrh Rozpočtového opatření č. l pro rok 2021 v radou města upraveném zněni.

III. Rada města bere na vědomi

Důvodovou zprávu pro návrh rozpočtového opatření č. l města Beroun pro rok 2021 a
přílohu Rozpisu návrhu Rozpočtového opatření č. l pro město Beroun pro rok 2021.

IV. Rada města ukládá

l. Ing. Marcele Maršíkové, vedoucí finančního odboru
1. 1 zajistit přípravu a včasnost podkladů k tomuto usnesení na jednání zastupitelstva města.

Termín: 8. 6. 2021

lna. Maršfková předložila návrh Rozpočtového opatření č. l města Beroun pro rok 2021. Uvedla, že
byla ponížena položka příjmy daňové. V rámci kapitálových výdajů je největší navýšení u položky

l rekonstrukce prostoru před Hvězdou, revitalizace parku v ulici Košťálkova a rekonstrukce mateřské
[školy Vrchlického, Beroun-Závodí. K ponížení nebo vyjmutí položky došlo u položek ZS
Jungmannova.
l lna. Mastná se dotázala na vysoký nárůst položky 6121 Rekonstrukce prostoru před Hvězdou.
lna. Mišina připomněl, že revitalizace této lokality je připravována již dlouhou dobu. Změní se
koncept prostoru, aby mohl být využíván pro kulturní akce, trhy apod. Je připravena projektová
dokumentace, podle které bude probíhat tendr.
Mař. Chlumská a RNDr. Chalupová vyjádřily názor, že finanční náročnost je velmi vysoká.

Stránka 7 z 14



Mqr. Kus uvedl, že se jedná o druhé centrum města a jeho úprava je nutná. Nechápe však téměř
dvojnásobné navýšení ceny. Navrhl realizaci a financování po etapách. Ze stejného důvodu se

pozastavil nad značným navýšením položky 6121 MS Pod Homolkou. U obou akcí se mu tak
zásadní navýšení položek nejeví věrohodným.

lna. Mišina konstatoval, že město bude usilovat o možnost využití dotace. Uvedl, že projekt je

velkorysý, použitím kvalitních nepředražených materiálů by mohlo dojít ke snížení nákladů cca o 6

mil Kč. Etapizaci realizace si nedovede představit.

Mař. Tomčo připomněl, že navýšení rozpočtu bude muset být pokryto úvěrem. Při tom město bude

potřebovat finance na chystanou stavbu mateřské školy Máchovna, která také představuje vysoké

náklady.

lna. Chalupecký uvedl, že bude nutná změna úvěrového rámce. Tato otázka byla prodiskutována s

auditorem, který se vyjádřil kladně.

Rada města se shodla na ponížení položky 6121 Rekonstrukce prostoru před Hvězdou.

lna. Mastná se dotázala na navýšení položky 6121 MS Vrchlického - modernizace objektu.

lna. Mišina uvedl, že se jedná o komplexní řešení rekonstrukce a přístavby budovy. Práce jsou

naplánovány tak, aby školka byla uzavřena jen v prázdninových měsících.

Mař. Kus upozornil na absenci čísla stran materiálu a dotázal se na zdůvodnění několika položek

rozpočtu.

lna. Chalupeckv vysvětlil, že se jedná o náklady na ubytování pro lidi bez domova, u kterých bylo

zjištěno onemocnění covid-19 a je nutná jejich karanténa. Je to nařízení hlavní hygienicky

Středočeského kraje.

Mgr. Kus upozornil, že v úpravě rozpočtu není počítáno s nutnou opravou závěsného systému
ozvučných desek v Kulturním domě Plzeňka.

Mař. Tomčo informoval, že po domluvě s ředitelkou MKC bude oprava zařazena do další úpravy

rozpočtu.

Předkladatel: Ing. Marcela Maršíková

Zpracovatel: Ing. Marcela Maršíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: l Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

15. 201/68/RM/2021 Dodatek č. 2 ke smlouvě o výpůjčce

K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Alexandr Scherber

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Dodatku č. 2 ke smlouvě o výpůjčce ze dne 27. 2. 2017 mezi městem Beroun
jako půjčitelem a Českou republikou - Ministerstvem vnitra, IČ: 00007064, Nad Štolou 963/3,
170 34 7 - Letná, jako vypůjčitelem, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

l. Alexandru Scherberovi veliteli Městské policie Beroun
1. 1. zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: 9. 6. 2021

RNDr. Chalupová omluvila nepřítomného velitele Městské policie Beroun pana Scherbera.
Informovala, že město Beroun je vlastníkem městského kamerového systému. Část je
nainstalována na Obvodním oddělení Beroun Policie České republiky. Kamerový systém byl zřízen
pro potřeby Městské policie Beroun a Policie ČR. Město Beroun jako půjčitel uzavřelo smlouvu o
výpůjčce s Ministerstvem vnitra, jejímž předmětem je bezplatná výpůjčka kamerového systému. V
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současné době bylo třeba zaktualizovat zapůjčenou techniku, což je předmětem dodatku č. 2 ke
smlouvě.

Předkladatel: Alexandr Scherber

Zpracovatel: Alexandr Scherber
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

16. 202/68/RM/2021 Sleva z nájemného v souvislosti s výskytem onemocnění COVID-19.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města souhlasí

se slevou z nájemného ve výši 100% měsíčního nájemného po dobu čtyř měsíců (leden -
duben 2021) z důvodů ztížených podmínek souvisejících s nepříznivým vývojem
epidemiologické situace v souvislosti s výskytem onemocnění covid-19 způsobeného novým
koronavirem pro pana J|||||| N|||| , bytem |Í|||| i||||||| |||||| 266 Ol Beroun-Mésto, ve)
výši 2. 533, - Kč za pronájem částí pozemků p.č. 2452/1 a p.č. 1192/38 v k. u. Beroun za
účelem umístění venkovní předzahrádky k restauraci, která se nachází v objektu občanské ]
vybavenosti v č. p. 1303 na adrese: úl. Mládeže 1303, 266 Ol Beroun-Město.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. Seznámit nájemce s usnesením rady města ohledně slevy z nájemného a zajistit
uzavření dodatku k příslušné smlouvě.

Termín: 30.6.2021

K projednání bodů 16 až 21 programu se do jednání rady města dostavila vedoucí odboru majetku
a investic lna. Nová.

l lna. Nová připomněla, že rada města projednala a odsouhlasila slevu z nájemného ve výši 100%
l měsíčního nájem ného/pachtovného po dobu od ledna do dubna 2021 z důvodu přetrvávající
l opatření proti šíření onemocnění covid-19. Pan J||||||| N||l||| má uzavřenu s městem Beroun
l smlouvu o nájmu částí pozemku v ulici Mládeže, kde má umístěnu předzahrádku restaurace. Pan
Nosek požádal o snížení nájemného z důvodu zavření restaurace. Porada k majetku doporučila
prominutí nájemného obdobně jako u jiných subjektů.
Mař. Kus se dotázal, zda celý pozemek, jak vyplývá z přiloženého snímku, je využíván jako
předzahrádka.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 6 Proti: l Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

17. 203/68/RM/2021 Výpůjčka části pozemku p. č. 427 v k. u. Jarov u Berouna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města souhlasí

s výpůjčkou části pozemku p. č. 427 o výměře 20 m2 v k. u. Jarov u Berouna, za účelem
vybudování parkovacího místa a s uzavřením smlouvy o výpůjčce mezi městem Beroun jako
pfljčitelem a panem D|||||||| P||||| , bytem ||||||; ||Í||| 1|||||| ||||||||| l; Beroun jako
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vypfijčitelem, na dobu určitou 10 let, za podmínky, že po uplynutí této doby bude
vybudované parkovací místo bezúplatně převedeno do vlastnictví města Beroun.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 30. 6. 2021

lna. Nová uvedla, že rada města projednávala žádost pana D;|||| P;s||| o vybudování parkovacího

místa v ulici Hlavní, Beroun-Jarov, naproti jeho domu. Žádost zdůvodňuje tím, že před jeho domem
je vyznačena autobusová zastávka, a proto zde nemůže parkovat. Parkovací místo by vybudoval na
své náklady, ve stejném duchu jako je vedlejší zpevněná plocha. Písemný souhlas vlastníků domu,

před nímž chce parkovací místo zbudovat, žadatel doložil.

Záměr města vypůjčit část pozemku byl zveřejněn. Nebyly k němu podány žádné nabídky ani
vyjádření.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

18. 204/68/RM/2021 Prodej pozemků p. č. 1279/40 v k. u. Beroun (oddělen z p. č. 1279/4) a
p. č. 2723/71 v k. u. Beroun

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

schválit záměr prodat pozemek p. č. 1279/40 v k. u. Beroun o výměře 18 m (oddělený
geometrickým plánem č. 6731-29/2021 z p. č. 1279/4) a pozemek p. č. 2723/71 v k. u.

Beroun, formou obálkové metody, v předloženém znění.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

nesouhlasit s prodejem části pozemku p. č. 1279/4 a částí pozemku p. č. 2723/1 v k. u.
Beroun, podle předloženého zákresu č. 2 a č. 5.

III. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

nesouhlasit se směnou části pozemku p. č. 1279/4 a pozemku p.č. 2723/71 v k. u. Beroun.

IV. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání
zastupitelstva města.

Termín: 23. 6. 2021

lna. Nová uvedla, že pan L;||||||||| F|;||; požádal o prodej různých částí pozemku p. č. 1279/4 a částí
pozemku p. č. 2723/1 v lokalitě u garáží za bývalou STS. Dále o prodej pozemku p. č. 2723/71 a
části pozemku p. č. 1279/4 v k. u. Beroun požádal pan P||; HÍ|; . Ten navrhl směnu za své

pozemky v lokalitě Beroun-Závodí a v lokalitě u železničního nádraží. V případě, že město na
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Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Marcela Kvapilová
Fyp dokumentu: Usneseni

>měnu nepřistoupí, má zájem o samostatnou koupi pozemků za bývalou STS.
^orada k majetku navrhla prodej pozemku p. č. 1279/40 (odděleného z p. č. 1279/4) a pozemku p.

1279/71 obálkovou metodou. Směnu pozemků ani prodej dalších lokalit porada k majetku
nedoporučila.

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

19. 205/68/RM/2021 Dodatek č. 3 k plánovací smlouvě Beroun - Závodí, lokalita "Na Cibulce
2" - CHRYSBERON a. s.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

[ng. Jindra Nová

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s uzavřením Dodatku č. 3 k plánovací smlouvě uzavřené dne 26. 6. 2014 se

společností CHRYSBERON a. s., se sídlem Praha l. Ovocný trh 572/11, PSČ 110 00, IC:
28442971, v předloženém zněni.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů na jednání města.
Termín: 23. 6. 2021

Mezi městem Beroun a společností CHRYSBERON a. s. byla uzavřena plánovací smlouva.
Předmětem této smlouvy je úprava vzájemných práv a povinností v souvislosti s výstavbou stavby
"Technická a dopravní infrastruktura Na Cibulce 2, Beroun-Závodí". V souvislosti s dokončením
stavby došlo k odchylkám od původních nákresů. Investor požádal o uzavření dodatku.
lna. Mišina uvedl, že se jedná o nápravu rozdílu mezi skutečným a původním dělením pozemků.
Město bude přebírat jen pozemky pod veřejnými plochami.

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Jan Liehne
Typ dokumentu: Usnesení

20. 206/68/RM/2021 Odprodej movitého majetku města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s odprodejem movitého majetku města a následné odepsání z účetnictví dle návrhu
Komise pro likvidaci majetku ze dne 17. 5. 2021 v pořizovací ceně nad 20 tisíc Kč. Pořizovací
hodnota tohoto majetku činí 241. 694, - a zůstatková účetní cena je 60.428,- Kč.

II. Rada města bere na vědomí

zápis č. 3/2021, z jednání Komise pro likvidaci majetku, konaného dne 17. 5. 2021.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic
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1. 1. zajistit realizaci tohoto usnesení a přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto
usnesení na jednání zastupitelstva města.

Termín: 23. 6. 2021

lna. Nová uvedla, že Komise pro likvidaci majetku doporučila souhlasit s odprodejem osobního
vozidla, které dosud využívali pracovníci odboru majetku a investic.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Dominika Kulhánková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

21. 207/68/RM/2021 Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Beroun na veřejnou
zeleň

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města schvaluje

Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Beroun na veřejnou zeleň v předloženém
zněni.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. zajistit uveřejnění pravidel na webových stránkách města.

Termín: 24. 6. 2021

lna. Nová předložila návrh Pravidel pro poskytován i dotací z rozpočtu města na veřejnou zeleň.
Město Beroun podporuje formou poskytování dotací různé kulturní a sportovní aktivity. V souvislosti
s nárůstem zájmu občanů o zlepšení prostředí okolo svého bydliště, vznikl z iniciativy Ing. Mišiny
požadavek zpracovat návrh pravidel na poskytnutí dotace na veřejnou zeleň.
Inq. Mastná kvitovala zpracování pravidel. Dotázala se na následnou údržbu zeleně. lna. Nová

uvedla, že žadatelé musí zodpovědně vybrat druhy zeleně a zajistit následnou péči na vlastní
náklady po dobu 5 let po ukončení výsadby.

Mař. Kus vyjádřil návrhu pochvalu. Dotázal se na požadavky, jaké musí vysazované stromy
splňovat. lna. Mišina vysvětlil, že žadatel předloží projekt a odbor majetku a investic jej posoudí.
lna. Nová doplnila, že příjemce dotace je povinen předložit fotodokumentaci z realizace projektu a
dále po celou dobu následné péče.

RNDr. Chalupová poděkovala za nápad i zpracování pravidel pro poskytování dotace na veřejnou
zeleň.

Mař. Kus požádal Ing. Novou o vykácení suchých stromů v ulici Branislavova.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Zpracovatel: Mgr. Pavlína Poborská

Typ dokumentu: Usnesení

22. 208/68/RM/2021 Návrh na změnu tajemníků komisí

I. Rada města odvolává

paní Zuzanu Zelenkovou z funkce tajemnice Komise zdravotnictví a sociálních věcí,
paní Ing. Pavlu Dvořákovou z funkce tajemnice Komise pro kulturu a kulturní dotace.
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[I. Rada města jmenuje

paní Janu Plavcovou do funkce tajemnice Komise zdravotnictví a sociálních věci,
paní Simonu Vynšovou do funkce tajemnice Komise pro kulturu a kulturní dotace.

Fajemník úřadu lna. Chalupeckv předložil z důvodu personálních změn na městském úřadu návrh
na změnu tajemníka Komise zdravotnictví a sociálních věcí a Komise pro kulturu a kulturní dotace.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

23. 209/68/RM/2021 Rezignace člena komise školské a pracovní skupiny letopisecké a
jmenování nových členů komise školské, komise pro likvidaci majetku a pracovní
skupiny letopisecké

I. Rada města bere na vědomí

rezignaci Mgr. Miroslava Zbělá na funkci člena komise školské a na funkci člena pracovní
skupiny letopisecké.

II. Rada města jmenuje

Ing. Viktora Burkerta ml. členem komise školské.

III. Rada města jmenuje

Ing. Viktora Burkerta st. členem pracovní skupiny letopisecké.

IV. Rada města jmenuje

Ing. Lenku Viche členkou komise likvidační.

Radě města byly v souvislosti s doručenými rezignacemi předloženy návrhy na jmenování členů
Komise školské, Komise pro likvidaci majetku a Pracovní skupiny letopisecké.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Hana Tučkova
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

24. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

Starostka RNDr. Chalupová informovala

• o požáru fasády hotelu Grand Litava.
• o kulturní akci Průvod vévody Štěpána Bavorského, který se uskuteční dne 5. 6. 2021. Část
programu se bude konat v areálu u Městské knihovny Beroun.

• o projektu Středočeského kraje POSEZ, který je určen seniorům a zdravotně postižením.
Projekt obsahuje sociální služby, aktivizační činnosti apod.

lna. Mišina připomněl, že radním byla zaslána výzva k předložení návrhů do Participativního
rozpočtu 2021. Požádal je o projednání s jejich voliči a zaslání návrhů.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

25. Závěr
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Po projednání všech bodů programu

17, 30 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová,

ukončila

starostka

starostka RNDr. Chalupová jednání rady města v

RNDr. Soňa Chalupová

starostka

Ing. Michal Mišina

místostarosta

Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Mgr. Ivan Kus
radní
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